
Til	alle	medlemmer	i			
Merdø	Vel	

	

	

Beitedyr	og	skjøtsel	på	Merdø	
Merdø	Vel	i	samarbeid	med	Trond	Helle	har	sist	høst	hatt	møter	for	å	diskutere	videre	fremdrift	og	
opplegg	rundt	beitedyrene	på	Merdø.	Første	møte	hadde	jeg	med	den	nye	Nasjonalparkforvalteren	
(NPF)	Jenny	Marie	Gulbrandsen	den	14.	september	og	hvor	jeg	la	fram	utfordringene	Merdø	Vel	har	
og	hvilke	saker	vi	ønsket	å	prioritere	videre.	Vi	hadde	også	en	diskusjon	rundt	skjøtsel	og	den	
tiltakende	gjengroingen.	

I	etterkant	av	dette	kalte	Jenny	Marie	Gulbrandsen	inn	til	befaring	og	møte.	Den	2.	november	hadde	
vi	befaring	og	møte	på	Merdø,	hvor	NPF,	representanter	fra	Aust	Agder	Kulturhistoriske	senter,	
Trond	Helle	og	jeg	var	tilstede.		

Agenda	for	befaring	og	møtet	var	(tekst	i	rammer	er	kopiert	fra	innkalling	fra	NPF):		

	

Vi	hadde	en	rundtur	på	hele	øya	fra	Kafeen	opp	til	fotballbanen,	forbi	fritidsboligene	ved	
fotballbanen,	langs	hele	øya	på	utsiden	av	Storekjær	til	Gravene	og	Lillesand	inklusiv	Dynnvig-	og	St.	
Hansheia	og	tilbake	via	palistraden	og	veien	gjennom	Fram-Merdø.	Innskutt	tekst	i	rammer	under	er	
sakset	fra	NPF	sitt	referat	fra	befaring	og	møte	den	2.	november.	

Og	forvalters	inntrykk	var	som	følger:	

	



	

Vi	merker	oss	hennes	kommentarer	til	den	hogsten	og	mangelfulle	ryddingen	som	har	blitt	foretatt	
rundt	Storekjær	hvor	hun	anbefaler	at	dette	fjernes	og	brennes.	

	

	

	



	

	

Merdø	Vel	i	samarbeid	med	Trond	Helle	oppfordrer	sterkt	alle	medlemmer	av	Merdø	Vel	til	å	bidra	
med	noen	timers	innsats	for	å	sette	opp	gjerder	og	annen	rydding.	Merdø	vel	vil	også	sende/legge	ut	
oppfordring	til	dugnad	i	egen	mail,	på	Facebook	og	på	hjemmesiden	merdovel.no		

	

Med	vårlig	hilsen	

Sign	

Svein	Just	
Merdø	Vel	
	

	

	

	

	

	

	
	
	


